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Zápisnica č. 3/2016 

zo zasadania Obecného zastupiteľstva Obce Gánovce, dňa 18.3.2016 

 

 

Prítomní  poslanci :  podľa prezenčnej listiny, Fedák prišiel neskôr k 3.bodu. 

 

Program : 
1. Otvorenie a schválenie programu 

2. Zmena rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 1/2016 

3. Správa o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky  v obci Gánovce za rok 2015 

4. Návrh na spracovanie beletrie  Gánovské poviedky 

6.   Diskusia a rôzne 

7.   Záver 

 

Neverejná časť rokovania OcZ: 

 

5. Návrh v súlade so zákonom č. 514/2003 Z.z.  na predbežné prerokovanie a odsúhlasenie 

nároku na náhradu škody – nemajetkovej ujmy spôsobenej O.Š. nezákonným rozhodnutím 

orgánu verejnej moci, nesprávnym úradným postupom zo strany Obce Gánovce  

 

Rokovanie : 

 

K bodu l/ 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvorila Ing. Alžbeta Čekovská starostka obce. 

Privítala prítomných, bolo konštatované, že obecné zastupiteľstvo je uznášania schopné.  

Predniesla program rokovania, na žiadosť  poslankyne  Mgr. Suchanovskej ako aj iných 

poslancov navrhla, pri  prerokovaní bodu 5) v programe zasadnutie vyhlásiť  za 

neverejnú časť a zaradiť bod programu. 

 

Podnety OcZ: 

Neboli vznesené. 

Rozhodnutie OcZ : 

OcZ jednomyseľne schvaľuje :   

 program zasadnutia  , 

 zaradenie bodu 5) programu ako samostatný bod na neverejnú časť zasadnutia  

    a vyhlasuje zasadnutie OcZ  pri prerokovaní   bodu 5) za neverejné. 

 

Hlasovali  : 

Za: Miroslav Bobovský, Mgr. Andrea Suchanovská,  Peter Gergoš, Ján Kic,  RNDr. Karol 

Piovarcsy,  

Zdržal sa : 0 

Proti : MUDr. Ľubomír Červeň  

Uznesenie  prijaté . 

 

K bodu 2/ 

Bol prorokovaný návrh na zmenu  rozpočtu  rozpočtovým  opatrením č. 1/2016. Príjem dotácia 

25000,00€ z EU ,  použitie na položku 0820630 kultúra 10000,00 €, 0111630 – OcU služby  

10000,00€, 0451630 – cesty 5000,00€, jedná sa o nezaplatené faktúry z roku 2015. 
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Podnety a návrhy OcZ : 

Poslanci  vyjadrili svoj súhlas. 
Rozhodnutie OcZ:   

OcZ jednomyseľne schvaľuje zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 1/2016  

Hlasovali  : 

Za: Miroslav Bobovský, Mgr. Andrea Suchanovská,  Peter Gergoš, Ján Kic, MUDr. Ľubomír 

Červeň,  RNDr. Karol Piovarcsy,  

Zdržal sa : 0 

Proti : 0 

Uznesenie  jednomyseľne prijaté. 

 

K bodu 3) 

Správa  hlavnej kontrolórky obce o kontrolnej činnosti v obci Gánovce za rok 2015. 

 

Podnety a pripomienky poslancov: 

Neboli vznesené. 

Rozhodnutie OcZ :  

 OcZ jednomyseľne berie závery zo Správy HK na vedomie. 

Hlasovali  : 

Za: Miroslav Bobovský, Mgr. Andrea Suchanovská,   Peter Gergoš, Ján Kic, MUDr. Ľubomír 

Červeň, RNDr. Karol Piovarcsy , Ľubomír Fedák. 

Zdržal sa : 0 

Proti : 0 

Uznesenie  jednomyseľne prijaté . 

 

K bodu 4) 

 

Bol prerokovaný návrh na spracovanie beletrie : „ Gánovské poviedky“ . Boli uskutočnené 

rozhovory so staršími občanmi za účelom  prieskumu na témy poviedok. Náklad 1000 

výtlačkov, cena cca 4000,00€. Spracovateľ Spolok spisovateľov „Pravé orechové“. 

 

Podnety a návrhy OcZ:  

Návrh mal pozitívny ohlas u poslancov. 

 

Rozhodnutie OcZ :  

 

Hlasovali  : 

Za: Miroslav Bobovský, Mgr. Andrea Suchanovská,   Peter Gergoš, Ján Kic, MUDr. Ľubomír 

Červeň, RNDr. Karol Piovarcsy, Ľubomír Fedák. 

Zdržal sa :0 

 Proti : 0 

Uznesenie  jednomyseľne prijaté. 

 

K bodu 5) – neverejná časť rokovania OZ prerokovaná na záver zasadnutia po 

ukončení verejnej časti rokovania. 

 

K bodu 6) 

Diskusia a rôzne: 

 

5.1 Bolo prerokované Memorandum obyvateľov ul. Lúčna, zástupca Branislav Gavalier, 

ktorým žiadajú úpravu miestnej komunikácie. 
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Pán Gavalier  k meritu veci uvádza: 

- Už druhýkrát obyvatelia ulice Lúčnej podávajú memorandum na zlepšenie stavu 

miestnej komunikácie, 

- 21.3.2016 sa začali opravy  na ceste a to je hasenie situácie. Cesta je v dezolátnom 

stave. 

- Starostka upovedomila prítomných občanov, že v celom minulom období nebola 

ani jedna výzva,  z ktorej by sa dali cesty opraviť. Dá sa riešiť úsek od RD p. 

Bednára až po p. Srnu, čiže o obývanú časť, kde sa už nebude stavať a kopať.  

- V roku 2016 sa opraví ulica Zimná. Na ulici Lúčnej sa zatiaľ urobia najnutnejšie 

úpravy, odstráni sa blato, vysype sa kamenivo a na povrch sa dá asfaltová drť. 

Snáď sa to podarí na budúci rok vyasfaltovať. Pán Gavalier opätovne poukázal na 

to, že 6 rokov boli zhovievaví a že  s obyvateľmi sa dohodli, že radi pomôžu pri 

úprave tejto cesty. Bolo dohodnuté, že obec zakúpi obrubníky a oni si ich sami 

uložia spolu s nezamestnanými v rámci svojich možností. Pán Džadoň poukázal na 

to, že vo Veľkej Lomnici vyrábajú nezamestnaní zámkovú dlažbu a z toho robia 

cesty a chodníky, či by sa to nedalo aj v našej obci. 

- Pán Bednár poukázal na poškodené poklopy na kanalizácii a na potrebu ich 

výmeny .Kanalizácia nie je obecná, vlastníkom je spoločnosť Stemp M&G s.r.o., 

starostka prejavila ochotu, že to vybaví v pondelok (4.4.2016), aby sa dali nové 

poklopy a  aby sa kanalizácia vyčistila od betónu a neporiadku. 

- Starostka informovala, že pri realizácii kanalizácie na ulici Športovej okolo 

ihriska, bude  urobená  dažďová vpusť pri p. Lisoňovi,  aby sa odviedla voda do 

kanála. 

- Pán Gavalier na záver uviedol, že oni  neprišli len kritizovať, ale sú ochotní obci 

pomôcť  aj po finančnej stránke, len aby sa ulica dala do  poriadku  úsek po úseku. 

 

Podnety a námety OcZ: 

Poslanec Červeň požiadal  zástupcov obyvateľov ulice Lúčnej, o trocha strpenia, že obec 

urobí všetko pre to, aby sa zjednala náprava. 

 

Rozhodnutie OcZ :  

Obecné zastupiteľstvo berie požiadavky zástupcov obyvateľov na vedomie. 

Hlasovali  : 

Za: Miroslav Bobovský, Mgr. Andrea Suchanovská,  Peter Gergoš, Ján Kic, MUDr. Ľubomír 

Červeň, RNDr. Karol Piovarcsy, Ľubomír Fedák. 

Zdržal sa :0 

Proti :0 

 

5.2. List p. Pavla Šašuru, č. j. 336/2016 o zatekaní vody na  jeho pozemok z ulice Záhradnej, 

okolo p. Lovaya. 

 

Podnety a námety OcZ:  

Zvolať rokovanie stavebnej komisie v danej veci a nájsť adekvátne riešenie. 

 

Rozhodnutie OcZ :  

OcZ berie požiadavku p. Sašuru na vedomie. 

 

Hlasovali  : 

Za: Miroslav Bobovský, Mgr. Andrea Suchanovská,  Peter Gergoš, Ján Kic, MUDr. Ľubomír 

Červeň, RNDr. Karol Piovarcsy, Ľubomír Fedák. 

Zdržal sa :0 

Proti :0 
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5.3. Starostka podala informáciu o tom, že  SLSP zverejnila grant na predkladanie projektov 

na kultúru, obnovu historických a umeleckých pamiatok a ochranu prírodného prostredia. 

Materiál bol zaslaný všetkým poslancom. 

 

Podnety a námety OcZ:  

Poslanci sa zhodli na tom, že je potrebné podať projekt na vybudovanie zelených zón v obci 

okolo OcÚ, na križovatke ulíc Športová a Gánovská a kopec, parcela KNC 100, k.ú. Filice. 

 

Rozhodnutie OcZ :  

OcZ jednomyseľne schvaľujú podanie projektu z grantu na vybudovanie zelených plôch 

v obci vo vybraných lokalitách. 

Hlasovali  : 

Za: Miroslav Bobovský, Mgr. Andrea Suchanovská,  Peter Gergoš, Ján Kic, MUDr. Ľubomír 

Červeň, RNDr. Karol Piovarcsy, Ľubomír Fedák  

Zdržal sa :0 

Proti :0 

 

5.4. RNDr. Karol Piovarcsy informoval OcZ a tiež sa obrátil na p. Bobovského, (ktorý sa 

zúčastňuje  každého zasadnutia OcZ ako verejnosť),  a spýtal sa ho, či nemá ani troška hanby, 

žiadať,  v rámci zákona o informáciach,  o poskytnutie informácie, kedy a aká čiastka bola 

vyplatená  kronikárke Ing. Štefánii Piovarcsyovej, ktorá je už 6 mesiacov mŕtva a ktorá viedla 

obecnú kroniku. 

Pán Bobovský na otázku nereagoval . 

 

Podnety a námety OcZ: 

Poslanci boli zhrození  z konania p. Bobovského ,  vyjadrili svoj nesúhlas považujúc to za 

nemorálne, proti dobrým mravom a slušnému občianskemu spolunažívaniu. 

 

Rozhodnutie OcZ: 

OcZ jednomyseľne berie informáciu o konaní p, Bobovského na vedomie. 

Hlasovali  : 

Za: Miroslav Bobovský, Mgr. Andrea Suchanovská,  Peter Gergoš, Ján Kic, MUDr. Ľubomír 

Červeň, RNDr. Karol Piovarcsy, Ľubomír Fedák  

Zdržal sa :0 

Proti: 0 

 

K bodu 7) 

Záver 

Starostka obce  poďakovala za účasť na  zasadaní .  Predbežný dátum ďalšieho  zasadania  

OcZ je   14.4.2016. 
 

Zapísala:  Mgr. Suchanovská A.,v.r. 

                 Ing. Alžbeta Čekovská,v.r. 

   

 

 

 

 Zápisnicu overili:  

   Miroslav Bobovský,v.r. 

   Ján Kic,v.r. 

 

 

 


